
1. Only redeemable La Fontaine Hotels and Resorts in KSA. For booking, please call or whatsapp 
8002442442 and for redemption please go directly to our Front Desk and present your gift cards. 2. Valid 
for 12 months from the date of issuance 3. Cannot be returned or refunded and cannot be replaced if lost, 
stolen, or damaged 4. If misplaced, La Fontaine Hotels and Resort and MyList cannot block/cancel the card, 
and will not be responsible for any transactions on lost/stolen card 5. Voucher code is only valid in KSA 6. 
Voucher code to be applied on the order level 7. Code is applicable on discounted products 8. It can be 
redeemed on discounts at the reception office. 9. Should the brand or retailer mentioned on the gift card is 
not operating any more for any reason or is not in partnership with MYLIST or any company affiliated with 
MYLIST, MYLIST reserves the right to exchange the card against a MYLIST gift card or any other gift 
card for an equivalent value. No cash or points refund is allowed 10. Receipt and use of this gift card 
constitute acceptance of our Terms and Conditions and we therefore recommend you read them carefully 11. 
Expired e-Gift cards cannot be extended or refunded. 12. La Fontaine Hotels and Resorts terms & conditions 
apply as per Saudi tourism ministry (Please provide the Terms and Conditions link on your website) 13. 
Durat Alarus bookings are for families only. Resort bookings require a refundable deposit that will be paid 

in cash by check-in and refunded by checkout. 1. ةلباقلا نيتنوفال تاعجتنمو قدانف ىدل طقف 
 ربع وأ 8002442442 ىلع لاصتالا ىجري ،زجحلل .ةيدوعسلا ةيبرعلا ةكلمملا يف دادرتسالل
 ايادهلا تاقاطب ميدقتو لابقتسالا بتكم ىلإ ةرشابم باهذلا ىجري ،دادرتسالل .بأ ستاولا
 نكمي الو اهدر وأ اهتداعإ نكمي ال .3 .رادصإلا خيرات نم ًارهش 12 ةدمل ةحلاص .2 .كب ةصاخلا
 قدانف نإف ،ةقاطبلا ةقرس وأ نادقف لاح يف .4 .اهفلت وأ اهتقرس وأ اهنادقف ةلاح يف اهلادبتسا
 يأ نع ةيلوؤسملا ءالخإ عم ،ةقاطبلا ءاغلإ /رظح امهنكمي ال تسيليامو نيتنوفال تاعجتنمو
 ةكلمملا يف طقف حلاص ةميسقلا زمر .5 .ةقورسملا /ةدوقفملا ةقاطبلا ىلع متت ةلماعم
 دوكلا .7 .ةبولطملا ةيلمعلا ردق ىلع هقيبطت متيس ةميسقلا زمر .6 .ةيدوعسلا ةيبرعلا
 بتكم ىدل تاموصخب اهلادبتسا نكمي .8 .ةضفخملا تاجتنملا ىلع قيبطتلل لباق
 ايادهلا ةقاطب يف نيروكذملا ةئزجتلا عئاب وأ ةيراجتلا ةمالعلا دعت مل اذإ .9 .لابقتسالا
 ظفتحت ،اهل ةعبات ةكرش يأ وأ تسيليام عم ةكارش يف نكي مل وأ ببس يأل نالمعي
 تاذ ىرخأ اياده ةقاطب يأب وأ تسيليام اياده ةقاطبب ةقاطبلا لادبتسا يف قحلاب تسيليام
 هذه ايادهلا ةقاطب مادختساو مالتسا دعُي .10 .طاقنلا وأ دوقنلا دادرتساب حمسي ال .ةلداعم ةميق
 ديدمت نكمي ال .11 ةيانعب اهتءارقب كيصون يلاتلابو ،انب ةصاخلا ماكحألاو طورشلل ًالوبق
 قدانف ماكحأو طورش قّبطت .12 .ةيحالصلا ةيهتنم ةينورتكلإلا ايادهلا تاقاطب دادرتسا وأ
 بيولا عقوم ىلع ماكحألاو طورشلا طبار) ةيدوعسلا ةحايسلا ةرازول اًقفو نيتنوفال تاعجتنمو
 غلبم عاديإ عجتنملا تازوجح بلطتت .طقف تالئاعلل سورعلا ةرد تازوجح .13 (كب صاخلا
.ةرداغملا دنع هدادرتساو لوصولا دنع ًادقن هعفد متي ،دادرتسالل لباق يدقن


